
 
 
 

PROTOKÓŁ NR XXXIV/2009 

z XXXIV sesji RADY MIASTA GDA ŃSKA, 

która odbyła si ę w dniu 26 marca 2009 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gda ńsku 

ul. Wały Jagiello ńskie 1 
 
 
Początek obrad godz. 9.00 
Na stan 34 radnych w sesji udział wzięło 34 radnych. 
 
 
(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

 
 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 
Przewodnicz ący Rady Miasta BOGDAN OLESZEK  
Otworzył i przewodniczył obradom sesji Rady Miasta Gdańska.  
 
Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Proszę o zajmowanie miejsc. Proszę państwa, proszę o zajmowanie 
miejsc, zaczynamy obrady sesji. Był konwent i dlatego troszeczkę się to 
przedłuŜyło, informuję, Ŝe konwent dotyczył zmiany porządku obrad, w 
pkt. 4 pan radny Zdzisław Kościelak wniósł o zdjęcie  z  porządku obrad 
pkt. , ppkt. 4 pkt., w ppkt. 4, uchwały w sprawie nadania szkole nazwy 
Jana Brzechwy, Szkole Podstawowej 84 na ul., przy ul. Otomińskiej.  
Będziemy to za chwilę głosować, czy to ma być zdjęte dzisiaj z 
porządkiem obrad. Ja przypomnę, Ŝe to jest wniosek klubu PO. Proszę 
państwa, witam bardzo serdecznie wszystkich przybyłych na dzisiejszą 
sesję, witam radnych przede wszystkim, ale witam komendantów straŜy 
poŜarnej, policji, i straŜy miejskiej, równieŜ witam wszystkich przybyłych, 
młodzieŜ szczególnie, która jest na górze, na, na, która się przygląda 
obradom, bardzo serdecznie wszystkich witamy. Przerwy dzisiaj nie 
przewidujemy, tak ustalono na konwencie, poniewaŜ tych punktów nie 
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KRP opiniowała pozytywnie. Głos w dyskusji pan radny Krystian 
Kaczmarek. Proszę do pana radnego Kaczmarka.  
 
Radny – KRYSTIAN KACZMAREK  
Panie przewodniczący, wysoka rado, panie dyrektorze, 
Jest to plan, który będzie opracowywany głównie w sprawie rozbudowy 
stacji bazowej telefonii komórkowej. Mieliśmy kiedyś takie spotkanie na 
temat telefonii komórkowej , jednak wynika  z tego, Ŝe są róŜne głosy na 
ten temat i część naukowców uwaŜa, Ŝe jeŜeli chodzi o promieniowanie 
tych stacji to jest szkodliwe do 300 nawet do 500m, inni uwaŜają, Ŝe nie. 
Ja jestem zdania, Ŝe jeŜeli są jakieś wątpliwości, a jest moŜliwość, Ŝeby 
ograniczyć te stacje w terenach zamieszkałych, to by było dobrze dla 
bezpieczeństwa mieszkańców i dlatego mam tutaj, po prostu nie wiem, 
jak glosować, prawdopodobnie wstrzymam się od głosu, bo jednak dla 
mnie bezpieczeństwo mieszkańców jest bardzo waŜne. Dziękuję bardzo. 
 
Radny - BOGDAN OLESZEK - Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo.  Proszę, panie dyrektorze. 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Panie przewodniczący, panie radny, 
Tutaj lokalizacja stacji bazowych telefonii komórkowej ze względu na 
oddziaływanie elektromagnetyczne wymaga ocen oddziaływania na 
środowisko i to będzie wobec tego w procedurze ewentualnej inwestycji 
sprawdzone, natomiast chcę przypomnieć, Ŝe to jest teren nie 
mieszkaniowy, to jest teren usługowo – produkcyjny, takŜe nawet ci, 
którzy mają wątpliwości co do oddziaływania, tutaj nie ma takiej, takiego 
niebezpieczeństwa.  
 
Radny – KRYSTIAN KACZMAREK  
Ale panie dyrektorze, to niech pan na mapę spojrzy, 50 m od tego terenu  
są budynki mieszkalne. TakŜe są bardzo blisko te budynki mieszkalne. 
 
Radny - BOGDAN OLESZEK - Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów w dyskusji. Proszę państwa, kto, 
poproszę komisję skrutacyjną, a państwa o wyraźne podniesienie ręki, 
Ŝeby ułatwić pracę komisji. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem 
uchwały? 
 

za    - 17 
      przeciw    - 14 
      wstrzymało si ę   -   0 
        

Rada Miasta Gda ńska 
      W głosowaniu    p r z y j ę ł a 
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10) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Wyspa Sobieszewska – 

Orle rejon ul. Lazurowej w mieście Gdańsku (druk 1013)  

 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1013 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK - Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. KRP opiniowała pozytywnie. Głosy w dyskusji, bardzo 
proszę, pan radny Kaczmarek. 
 
Radny – KRYSTIAN KACZMAREK  
Panie przewodniczący, wysoka rado, panie dyrektorze, 
Obserwuję taką sytuację, Ŝe coraz więcej zmian w planie dotyczy 
rejonów leśnych, czyli miasto Gdańsk zaczyna proponować inwestycje 
mieszkalne i inne na terenach leśnych. Tak dzieje się np. na Ujeścisku, 
jest tam mały lasek 16 hektarowy, teŜ ma być częściowo zabudowany, 
takie propozycje są w pasie nadmorskim, równieŜ i widzę, Ŝe na Wyspie 
Sobieszewskiej teŜ proponuje się właśnie budowę inwestycji w lesie i 
pytanie jest takie, czy to ujęcie wody, to, co tutaj jest proponowane, czy 
nie moŜe powstać w innym miejscu, czy musi powstawać na terenach 
leśnych, bo wiadomo, wiąŜe się to z wycinką drzew. RównieŜ Ŝeby 
jeszcze, Ŝeby drugi raz nie zabierać głosu, następna uchwała będzie w 
sprawie  cmentarza, teŜ właśnie w lesie, czy teŜ nie ma moŜliwości po 
prostu lokalizacji cmentarza w innym miejscu  a nie na terenach leśnych, 
ja osobiście jestem przeciwnikiem, Ŝeby lasy na terenie miasta Gdańska 
były zabudowywane czy to budownictwem mieszkaniowym czy jakimś 
innym inwestycyjnym, takŜe proszę mi odpowiedzieć, czy jest moŜliwość 
przeniesienia tej inwestycji w inne miejsce, jeŜeli chodzi o ten rejon. 
 
Radny - BOGDAN OLESZEK - Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Pan dyrektor, bardzo proszę. 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
O cmentarzu to za chwilę, na razie o stacji wieŜowej. Więc przede 
wszystkim chciałbym pana radnego uspokoić, Ŝe to nie znaczy,  Ŝe 3,6 
ha będzie odlesione. To będzie, sam zbiornik wieŜowy jest mniejszy, 
droga jest mniejsza, takŜe tutaj znaczna część lasu pozostanie, 
natomiast lokalizacja wynika z koncepcji, którą GIWK ma zrobioną i juŜ 
ma przesłaną do Brukseli, i inŜynierowie, którzy robili tą koncepcję, 
wyznaczyli lokalizację dla zbiornika wieŜowego i moŜliwą i korzystną ze 
względu na układ wodociągowy, tutaj to jest system infrastruktury 
sieciowy, który ma swoje wymagania, i nie ma dowolności w lokalizacji 
takiego zbiornika wieŜowego. TakŜe to jest miejsce optymalne.  


